

奧林匹克數學(基礎班) Olympic Mathematics(Elementary Level)

本課程分8個不同單元，每期課程均設獨立內容，歡迎同學隨時加入。

本課程讓孩子從開心的學習中，培養對數學的興趣，啟發創意，提升數學能力，從而有助提高數學成績及對數學科產生濃厚興趣，提高智力潛能。內容包括次序、分析、推理、位置、及形狀等，並教授孩子各種數學問題及概念。

The course is divided into 8 different modules and there will be different topics in each term. Contents includes, Order, analysis, logic, location and patterns. Children can learn about the concept in mathematics in a fun way. This will help them to develop an interest in the subject.

查詢 Enquiry：
2783 3372 (張小姐 Karen Cheung)

- 備註 Remarks：
- K2之學員需修讀2年，而課程由淺入深，讓學員有足夠時間去打好基礎。
 - 費用已包括講義及證書 notes and certificate are included.

課程編號 Course Code	單元 Module	導師 Tutor	日期(除外) Date(Exception)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.40A.18001	7	博思優資電腦	29/4 - 3/6/18	日 Sun	1100 - 1200	6	910	K2、K3	1/F	12
4904.40A.18003	8	博思優資電腦 教學中心	10/6 - 15/7/18							

奧林匹克數學一級 Olympic Mathematics for Children I

奧林匹克數學是一門有趣的數學科目，主要是教導學生如何掌握數學規律及數字推理。本課程有助兒童在學習階段掌握解決數學問題和增強記憶力等技巧，使他們主動地學習數學和靈活地思考，讓兒童日後面對複雜數字也不會感覺困難。這絕對使孩子終身受用。本課程分8個不同單元，每期課程均設獨立內容，歡迎同學隨時加入。

Olympic mathematics is learning about the sequence in mathematics and the methods of reasoning. The course will help the learners in solving mathematical problems and strengthening their memory. It will surely be beneficial to your children in their later stage of life. Each module specialized on different topics; students are welcomed to join the course according to their standard at anytime.

查詢 Enquiry：
2783 3372 (張小姐 Karen Cheung)

- 備註 Remarks：
- 2年內容，不會重複。
 - 費用已包括講義及證書 notes and certificate are included.

課程編號 Course Code	單元 Module	導師 Tutor	日期(除外) Date(Exception)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.40A.18002	7	博思優資電腦	29/4 - 3/6/18	日 Sun	1300 - 1400	6	910	小一、小二	1/F	12
4904.40A.18004	8	博思優資電腦 教學中心	10/6 - 15/7/18							

趣味英文串字記憶班 Extraordinary English Vocabulary Memorizing Training

目的：英文生字組合千變萬化，例如以字母 oa 組合，便能拼寫出 goat、coat、boat，只要明白當中變化，以後遇到相同的組合便很輕易地拼寫出來。本課程內容生動有趣，對提升幼兒英文默書及閱讀有極大幫助。本課程分為8個單元，每個單元為期6週，而每個單元皆有獨立內容，歡迎同學隨時加入。

Purpose: This course aims at strengthening children's learning interests in English by enabling them to grasp the skills and technique to memorize English vocabulary. This will certainly assist children in comprehension, dictation and reading. The program is divided into 8 modules with 6 weeks for 1. We welcome members to join anytime as the topics are independent.

查詢 Enquiry：2783 3372 (張小姐 Karen Cheung) 備註 Remarks：費用已包括講義及證書 notes and certificate are included.

課程編號 Course Code	單元 Module	導師 Tutor	日期(除外) Date(Exception)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.45A.18001	7	博思優資電腦	29/4 - 3/6/18	日 Sun	1000 - 1100	6	910	K2至小一	1/F	12
4904.45A.18003	8	博思優資電腦 教學中心	10/6 - 15/7/18							

專注力訓練班 Concentration Training

本課程會透過一些專設的活動及遊戲來訓練孩子多方面的專注力，使他們不論在學習或生活上均能得心應手，取得驕人成就。內容包括：訓練視覺及聽覺專注力，視覺及聽覺專注配合；如何專心閱讀指示和規則，減少錯誤；訓練獨立思考能力及看清楚題目才作答。

Content: Training on visual attention and observational skills. Training on acoustic attention. Learn to pay attention for both listening and observing. Learn to read the instructions carefully before start working to avoid unnecessary mistakes.

查詢 Enquiry：2783 3372 (張小姐 Karen Cheung) 備註 Remarks：費用已包括講義及證書 notes and certificate are included.

課程編號 Course Code	單元 Module	導師 Tutor	日期(除外) Date(Exception)	星期 Day	時間 Time	堂數 Sessions	費用 Fee	對象 Age	上課地點 Venue	名額 Quota
4904.45A.18002	7	博思優資電腦	29/4 - 3/6/18	日 Sun	1200 - 1300	6	910	K2至小一	1/F	12
4904.45A.18004	8	博思優資電腦 教學中心	10/6 - 15/7/18							